
Moji želvu vyléčí

ZVĚROLÉKAŘ .

Veterinář je doktor zvířat. Chodíme k němu, když je s naším zvířátkem něco v nepořádku,  
ale také třeba na pravidelné kontroly a očkování. Je to vlastně stejné jako u nás u lidí. Většinou 
jsou tu všichni trochu nervózní, to dělá ta nejistota a strach o zdraví našich mazlíčků. Naštěstí  
už lékař moji želvu Toničku prohlíží. Dokonce jí nechal udělat rentgen, ale naštěstí to není nic  
vážného, jen se nachladila. Doktor mi poradil, jak ji léčit, a tak hurá domů. 

SESTŘI, PŘEDEPÍŠEME  
KAPKY NA KAŠEL.

PÁR DNÍ TU  
POBUDEŠ, DOKUD  
TI NEBUDE LÍP. 

NEMUSÍŠ SE BÁT,  
NENÍ TO VÁŽNÉ. 


